
Vsi so
dobrodošli

Odkar so mladi pred dobrim letom usta-
novili »Planinsko sekcijo«, se je planinstvo
med Draveljčani zelo razširilo. Kako tudi ne:
planinska sekcija mladine DraveJj je v tem
prvem letu svojega delovanja dosegla kar
precejšnje uspehe.

V letu 1975 so mladi planinci organizirali
19 izletov na domače gore s povprečno 15 mla-
dinci vsakokrat. .Med najbolj uspelimi so bili
izleti na Tolsti vrh, Planino pri Jezeru, Tri-
glav, Lubnik, Vršič, Mojstrovko, Nanos itd.
Mladi planinci, ki so tesno povezani z OO ZSM
Dravlje, katere člani so, so poleg organizira-
nja skupinskih izletov, praktičnih prikazov
življenja v gorah, markiranja poti na Toško
čelo, organizirali tudi več teoretičnih preda-
vanj. Vsa so bila dobro obiskana, najbolj pa
je uspelo predavanje »o opremi planinca«, ki
je napolnilo malo dvorano doma v Dravljah.
Spočetka so delovali v okviru PD MATICA,
vendar pa so se zaradi številnih težav, med
njimi tudi pomanjkanja finančnih sredstev,
soglasno odločili, da se priključijo k PD Vi-
ator. Povezava je bila zelo plodna in koristna
in delo planinske sekcije mladine Dravelj oz.
planinskega odseka PD Viator je še bolj zaži-
velo. Mladi imajo sedaj številne možnosti za
organizacijo cenejših izletov in tudi obiska
koče PD Viator na Planini pri Jezeru, kjer so
mladi naredili že okoli sto delovnih ur. Še več
dela pa jih čaka pri obnovitvi in preureditvi
koče. Konec lanskega leta pa so miadi usta-
novili še »Komisijo za varstvo narave« z na-
menom, da širi skrb za varstvo narave med
prebivalci Dravelj in člani PD Viator.

Nalog, ki jih načrtujejo, je veliko, prav ta-
ko tudi dela. Toda najvažnejše je, da posku-
šajo razvijati planinstvo med člani delovnih
organizacij Viatorja ter med prebivalci KS
Dravlje in KS Komandanta Staneta. V Drav-

, ljah jim je to že v veliki meri uspelo, saj je
že preko 60 mladih Draveljčanov vključenih
v delo planinske sekcije, ki so se 22. febru-
arja udeležili množičnega pohoda po poteh
Prešernovega odreda na Stol. Upamo, da bo
Tonetu in drugim, ki to delo vodijo, uspelo
premagati vse težave, med katerimi sta v o-
spredju pomanjkanje finančnih sredstev in
prostora in pritegniti v tovrstno delo še več
mladih. »Vsi so dobrodošli,« pravijo.
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